
 

Mødeindkaldelse - Skolebestyrelsesmøde 

 
Sted: M.C. Holms Skole 
 
Dato: Mandag d. 24. august 2020 
 
Tid: 18.00 – 20.00 
 
 
 
 

 
Mødedeltagere: 
Skoleleder Rene Bojsen 
Viceskoleleder Vinni Dalgaard 
Pædagogisk Leder Signe Krog Pedersen 
Medarbejderrep Marianne Torbensen 
Medarbejderrep. Morten Martinussen 
Forældrerep. Thomas Schelle Troelsgaard 
Forældrerep. Sigurd Emil Larsen 
Forældrerep. Louise Bro Pedersen 
Forældrerep. Nina Øvig 
Forældrerep. Mia Gehlert 
Forældrerep. Hans Jespersen 
Forældrerep. Bente Plejdrup 
 
Afbud:   
 

Punkt    Ansvar 

1. Godkendelse af referat og 
dagsorden 
 

 Referatet er godkendt.  Sigurd 

2. Ledelse   
  
  

Orientering fra ledelsen  
Corona: Der er flere forskellige retningslinjer, 
som er udsendt på forskellige sprog. Der 
udsendes retningslinjer, som for nuværende 
kan ændres dag for dag, hvilket også er 
oplevet i løbet af de sidste uger. 
Klasserne arbejder og opholder sig klasse- og 
årgangsvist i hverdagen såvel i timerne som i 
pauserne. 
 
Lærer- og pædagogsamarbejdet er et område, 
vi arbejder med. Der er afsat tid til dette 
ugentligt og der arbejdes på, at der kan 
afsættes mere tid til denne opgave. 
 
2 årgange har ikke nok dansktimer ift. 
Undervisningsministeriets minimumstimetal. 
Vi kigger på en løsning, der sikrer 
minimumstimetallet. Bestyrelsen gør 
opmærksom på, at der for skolen ligger et 
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princip om, at bevægelse er vigtig, hvorfor der 
ikke udelukkende bør reduceres i 
idrætstimerne. 
 
Til det kommende skoleår arbejdes der frem 
imod at have lektioner á 45 minutter. 
 
Madordningen: 
Frugtordningen går ikke længere gennem EU 
og den leverandør, vi har brugt hidtil. Indtil nu 
har vi mod forventning haft en udgift på 
frugtordningen. Denne udgift fastholder vi og 
har lavet en aftale med en lokal leverandør, 
der stadig sikrer frugt dagligt. 
 
Tina har orlov i en periode. I denne funktion 
har vi ansat Nanna Tøttrup. Køkkenet varierer 
udvalget til både formiddag og frokost. 
Madordningen er i dag anderledes, end da vi 
startede. 
I nogle klasser oplever man en markant større 
ro ved spisning ude i klasserne, end da 
årgangene spiste sammen. 
Vi har lukket for tilmeldingen frem til 
årsskiftet. Man kan fortsat melde sig ud med 
det varsel, der er. 
 
PLC blev nedlagt for år tilbage. Siden da har 
børnene været på Folkebiblioteket. 
Vi ønsker at få PLC tilbage på skolen igen. 
 
Der arbejdes med, at udviklingsklassen skal 
have klasselokaler placeret som en del af 
almenskolen. Vi har mulighed for det allerede 
i indeværende skoleår. 
 
Orkestermester:  
Halvdelen af vores elever deltager ikke. Denne 
elevgruppe er en del af Trivsel- og 
Bevægelsestimerne. Det skal besluttes ved 
juletid, hvorvidt den oprindelige kontrakt 
overholdes, eller om aftalen skal opsiges. 
 
En medarbejder er sygemeldt pt. 
Sygemeldingens varighed vides der endnu ikke 



 
noget om. Timerne dækkes ind af kendte 
medarbejdere i huset og der er særligt fokus 
på klassens faglige og sociale udvikling i den 
forbindelse. 
 
Tirsdag og onsdag uge 35 tager ledelsen i 
M.C. Holms Skole og Børnehus afsted sammen 
på lederseminar. Der skal arbejdes med 
overgangene fra børnehus til skole samt med 
udviklingssporet. 
Bestyrelsen vil gerne høre nærmere om 
udviklingssporets tilbud og ledelsens arbejdet i 
det hele taget. 
 
Når man afleverer og henter sit barn, må man 
som forældre forvente ventetid. 
Vi opfordrer til, at man afleverer børnene i 
SFOen, hvis afleveringen i en periode er svær. 
Medarbejderne i SFOen kan på den måde nå 
at tage hånd om børnene, inden skoledagen 
starter. 
 
 
 
 

3. Konstituering Konstituering af bestyrelsen   
Sigurd fortsætter som formand. 
Louise er valgt som næstformand. 
 
 
 

 Sigurd 

4. Økonomi 
 

Orientering 
Økonomien ser fornuftig ud. 
Der er afsat 200.000 til læringsmiljøer. 
Der er tilbageført 264.000 fra forrige 
budgetår. Disse er medregnet i dette 
budgetår. 
Tegningerne af det nye byggeri bringes med til 
næste bestyrelsesmøde. 
 

 RBO 

5. Kommende bestyrelsesår 
 

Indsatser og fokusområder 
Vi skal have kigget principperne igennem. 
Derudover skal der kigges på bevægelse som 
en integreret del af undervisningen. 

 Bestyrelsen 



 
Principperne rundsendes inden kommende 
bestyrelsesmøde. På det kommende 
bestyrelsesmøde påbegyndes også arbejdet 
med det første princip. 
 
Det er et ønske, at Michael Dahlgaard som 
skolechef orienterer skolernes bestyrelser om 
den overordnede ramme for skolevæsenet. 
Vi er påbegyndt et samarbejde med 
Dueholmskolen ift. overgangen til 
mellemtrinnet. 

6. Budget 2021  
Morsø Kommune 

2. behandling af budgettet. 
Skoleområdet er ikke en del af sparekataloget 
ved Morsø Kommune. 
 
 

 RBO 
 

7. Skole-hjem-kontakt Årgangenes forældrekontaktpersoner i 
bestyrelsen. Sigurd går med rundt på 
årgangens forældremøder. 0. årgang 
varetages af Louise bestyrelsen. 

0. årgang Mia 

1. årgang Thomas 

2. årgang Hans 

3. årgang Bente 

Udviklingsklassen Sigurd 

 

 Sigurd 

8. Eventuelt Der er ingen bespisning til møderne udover 
det sidste møde før sommer- og juleferie. 
Det kommende bestyrelsesmøde udvides med 
en halv time til 17.30-20.00. 
 

 Alle 

  
 
 
 


